
Bestyrelsesmøde 6 april 2021 hos Erik

1. Dagsorden vedtaget

2. Opgave fra generalforsamlingen okt.2020
Cykelsti Lyngvejen. Torben har sendt brev til SAGT, som han vil følge op på.

3. Økonomi
70.000 kr ved årsskifte, nu 49.000 
Ida Astrup Rasmussen fra Hybenvej er inddraget i samarbejde om økonomi, hun og Erik vil arbejde 
sammen om udsendelse af kontingentopkrævninger

4. Veje
Vores nye vejmand har ordnet vejene inden Påske. Desværre køres der stadig alt for hurtigt, så der vil 
hurtigt opstå huller igen. 
På generalforsamlingen vil vi drøfte nye skilte. Forslag hertil tager Niels med på næste bestyrelsesmøde. 

5. Grøfter
Vores nye grøftemand har ordnet Fyrrevejsgrøften med nivellering. Den japanske pileurt er skåret ned.
Nabogrundejerforening G1 har betalt deres halvdel, 8.000 kr, til dette arbejde
Også tværgrøften mellem Fyrrevej og Kongepart Strandvej er ordnet. Anne kontakter lodsejere ang deres 
ansvar for at holde bredderne fri for vækster.
Kongepart-grøften. Her taler Torben og Erik med Mogens fra  Kongeparten grundejerforening om 
fordelingen af udgifterne. Og de drøfter sagen om ny pumpe og tilbud på denne.  

6. Generalforsamling
Udsættelse til efter sommerferien

7. Mødedatoer
Bestyrelsesmøde mandag d 7 juni kl. 10.00 hos Anne

8. Eventuelt
Poul ytrede utilfredshed med køernes ødelæggelse af stien over strandengen fra Fyrrevej  og skråt ned til 
broen. Torben kontakter Gry i Kommunen ang. ansvaret herfor. Også for ansvaret vedr. fjenelse af 
pileurt.
18 april er der affaldsdag, men der ser ikke ud til at være meget affald på strand og strandeng.


